
 
 

Verslag Gemeenschappelijke Dorpsraden Overleg van 25 januari 14 

december 2023 

Locatie; Leeuwendaal Oosterweg E16 Purmer  
Aanwezigen: 

Voorzitter   Wim Schoenmaker 

DR Beets   Jan van Weerdenburg  

DR Hobrede   Ed Wilms en Hans Visser 

DR Kwadijk   Thimo Rietveld (notulen) en Dineke te Bos  

DR Middelie   Femke Haitsma Mulier en Lex Ransijn  

DR Oosthuizen  Evert Hogenes en Wilma Kersbergen 

DR Schardam   Alfons Jansen en Cas Zechner 

DR Warder   Jan de Jong en Susanna Tammer 

Wijkraad Edam  Caroline Cleerdin 

Wijkraad Purmer i.o.  Dirk de Heer en Gerwin Oortwijn 

Wijkraad Volendam  N.a.w. 

College/Gemeente E/V        Joeri Kempen en wethouder participatie Dirk Dijkshoorn 

Gasten: Hilda Raasing (beoogd voorzitter GDO), Hans Schutt (Muziekmaand), Stefan Fritz 

en Kim Lagerveld (Liander), Jacco Mak (Gemeente E-V) 

 

 
1. Opening      Wim Schoenmaker 19.34 
Wim (Vz) opent de vergadering  
 
2. Notulen bijeenkomst 2 november 2022  Wim Schoenmaker 19.35 
  
Notulen worden volgende keer gemaakt door DR Middelie (Femke Haitsma Mulier) 
 
Blad 1: in Beets branden nog steeds de lantaarnpalen 24/7. Is dat nu nodig in deze tijd van 
hoge energieprijzen, vraagt DR Beets zich af? Joeri Kempen gaat na of dit anders kan. 
Suggestie is om dit soort zaken in de gemeenteapp te melden.  
 
Blad 4: Verzoek voorzitter of GDO vergadering verschoven kan worden naar woensdag 13 
december. Kan waarschijnlijk niet. Er kan tegen die tijd gekeken worden of een andere 
locatie mogelijk is. Er kan ook uitgeweken worden naar Volendam.  
 
Blad 5:    Edam heeft mail over punt 7 niet ontvangen. Wordt alsnog voor gezorgd.  



 
De notulen worden goedgekeurd 
 
 
3. Ingekomen stukken     Wim Schoenmaker 19.46 

• Info over buurtbus Middelie is ontvangen. Reminder voor iedereen of hier bepaalde 
punten interessant kunnen zijn.  

• Ingekomen stuk van Joeri over de verbinding met EBS. Joeri heeft een aantal klachten 
over verbindingen en lijnen ontvangen. Deze info is rondgegaan en ook aan EBS 
gezonden. Afwachten of dit iets oplevert 

• Data vergaderingen GDO 2023 

• Voordracht tot voorzitterschap van Hilda Raasing 
 
4.  Kennismaking met Hilda Raasing        19.55 
 
Hilda geeft aan een leuk gesprek te hebben gehad ter kennismaking. Hilda heeft 42 jaar in 
overheidsdienst gewerkt. Is in Enkhuizen en Den Helder gemeentesecretaris geweest. Kent 
de gemeente goed vanuit de werkzaamheden bij de brandweer. Woont samen met partner 
in Warder. Is sinds 1 ½ jaar met pensioen en heeft behoefte om maatschappelijk betrokken 
te blijven. Doet verschillende vrijwilligerswerk waaronder het bestuur van de Dik Trom 
school. En nog veel meer…… 
 
Toen kwam de vraag om voorzitter te worden van het GDO. Dat sprak Hilda vanuit 
verschillende invalshoeken aan. Ze kent de gemeente goed en wil zich graag inzetten gelet 
op de doelstellingen van de Dorpsraden. Ze wil graag kijken of er in de samenwerking met de 
gemeente zaken zijn te optimaliseren.  
 
Ze wil graag de rol van voorzitter op zich nemen. Applaus volgt dus het lijkt erop dat er het 
nodige enthousiasme over haar kandidatuur bestaat. Dat wordt behandeld bij punt 9 van 

deze agenda😊 
 
5.  Toelichting verzwaring electr.net E/V      20.05 
 
Stefan Fritz en Kim Lagerveld van Liander en Jacco Mak van de gemeente Edam-Volendam 
zijn te gast en geven uitleg over de verzwaring van het elektriciteitsnet.  
Nederland heeft de klimaatdoelstelling van Parijs ondertekend en dat heeft behoorlijke 
gevolgen voor het elektriciteitsnet. Door uitbreiding van elektrische auto’s en tal van andere 
zaken die energie vragen maar ook opwekken (zonnepanelen), windmolens heeft dat 
behoorlijke consequenties voor het net. Ook het feit dat we streven naar een gasloze wijze 
van verwarmen en de grote hoeveelheid nieuwe woningen die er in de komende 10 jaar 
bijkomen heeft grote impact. De verdeelstations zijn op deze transitie nog niet ingericht.  
 
Liander is een netbeheerder maar geen stroomproducent en zorgt voor de kabels en de 
leidingen. Onderhouden 91.000 km elektriciteitskabels die de wijken ingaan. Opereren in 6 
provincies. Liander heeft 5,7 mio aansluitingen en 42.000 km gasleidingen. Ze onderhouden 
50.000 middenspanningruimtes die in de wijken staan. Liander staat onder toezicht van de 
ACM. Daaronder valt beheer en uitbreidingen van het netwerk (kabels en leidingen).  



 
Er volgt een animatie over hoe het elektriciteitsnet werkt.  
 
Liander werkt aan uitbreiding maar ook aan innovaties om het netwerk in te richten aan de 
eisen van de toekomst.  
 
Liander gaat de komende jaren in Noord-Holland alleen al ruim 1 miljard investeren in de 
benodigde aanpassingen en zelfs meerdere miljarden in heel Nederland. Er wordt enorm 
hard gewerkt maar er is een tekort aan technische mensen, materiaal is lastig te verkrijgen 
(denk aan chips, kabels, transformatoren) en de openbare ruimte is beperkt om in te richten 
om de benodigde extra capaciteit te realiseren.  
 
De komende 10 jaar gaat er hetzelfde gebeuren als in de afgelopen 40 jaar qua 
aanpassingen(!). De aanpassingen hebben impact op de straten en de wijken omdat het 
netwerk wordt uitgebreid. Traditioneel worden er 135 woningen per kabel aangesloten en 
de nieuwe eisen stellen dat dit er nog maar 25 kunnen zijn per kabel. Zowel ondergronds en 
bovengronds moet er veel gebeuren om deze transitie vorm te geven.  
 
Liander wordt geconfronteerd met tegenwind bij de benodigde operaties (denk aan 
weerstand vanuit bewoners etc). Om dit zoveel mogelijk te voorkomen werkt Liander samen 
met de gemeente en gebruikt een proactieve buurtaanpak om bewoners zo vroeg mogelijk 
te informeren. De buurtaanpak betekent het bijplaatsen van transformatorhuisjes en dit 
zoveel mogelijk in een keer te doen om de overlast te beperken.  
 
Er wordt gestart in Middelie en Beets, daarna Edam-Volendam. Er wordt momenteel 
gekeken naar mogelijke plaatsen voor de nieuwe transformatorhuisjes. Het is een zoektocht 
om de transformatorhuisjes zodanig te plaatsen dat buurtbewoners hier zo weinig mogelijk 
hinder van hebben (uitzicht etc). Een optimale medewerking is nodig om de klus te kunnen 
klaren (buurtbewoners, gemeente en Liander). 
 
Vraag van DR Hobrede is of er nog meer zonnepanelen bij kunnen. Antwoord van Liander is 
dat je dit kunt opzoeken op postcode op de website van Liander. Er kunnen echter geen 
garanties worden gegeven dat de maximale capaciteit wordt gegenereerd. Na de hele 
operatie van Liander kan dit wel worden gegarandeerd (horizon 10 jaar).  
 
Vraag DR Middelie is hoe de bewoners worden geïnformeerd. Dat gaat per brief maar ook 
persoonlijk als de situatie daar om vraagt. Hier ligt overigens ook een taak voor de gemeente 
in samenwerking met de Dorpsraden.  
 
Vraag DR Purmer is of de transformatorhuisjes ook geluid maken. Dat is niet het geval.  
 
Voorstel van DR Middelie is om ook in de openbare vergadering van Middelie informatie te 
komen geven. Zodra dit actueel wordt kan dit zegt Liander en stelt ook dit een goed idee te 
vinden.  
 
De gemeente stelt dat er rekening wordt gehouden met de stijl van de transformatorhuisjes 
zodat deze zoveel mogelijk passen in de omgeving van de buurt cq het gebied.  



 
Vraag DR Beets is of de kosten voor beheer ook gaan oplopen de komende jaren. Dat wordt 
door Liander bevestigend beantwoord. Overigens bepaalt Liander dat niet geheel zelf maar 
dit wordt ook door de ACM bepaalt.  
 
Opmerking en suggestie van wethouder Dirk Dijkshoorn is om de Dorpsraden in te schakelen 
in de communicatie naar de buurtbewoners. Daar wordt door Liander positief op 
gereageerd.  
 
Joeri Kempen vraagt of er inspraakmogelijkheden voor de burger zijn. Dat hangt van de 
situatie af en is locatie gebonden stelt Liander. Dan gaat het overigens om de inpassingen en 
kleuren van de transformatorhuisjes en niet om de locatie of de vormgeving (als voorbeeld).  
 
6.  Toelichting Muziekmaand door Hans Schutt    20.51  
 
Hans Schutt vraagt aandacht om een muziekmaand te organiseren voor de gemeente Edam-
Volendam. Het idee is om iedere zondag in de maand juni een muziekdag te houden. De 
horeca speelt hierin een rol. Gedacht moet worden aan een klassiek concert samen met 
koren. Ook de jeugd kan actief zijn hierin. Denk ook aan een pub quiz. Hans is gevraagd om 
een en ander te coördineren richting de gemeente.  
 
Het idee waar specifiek aandacht voor gevraagd wordt aan de Dorpsraden is om een 
fietstocht te organiseren door de hele gemeente en de dorpen daarbinnen. Dan worden alle 
‘pareltjes’ in ieder Dorp aan gedaan waarbij aandacht wordt gevraagd voor muziek. De 
fietstocht staat gepland op de 2e zondag in de maand juni (11 juni).  
 
Het idee is een beetje hetzelfde aan Muziek aan de Middenweg, het event dat in de 
Middenbeemster wordt georganiseerd.  
 
Gevraagd wordt aan de Dorpsraden na te denken, mee te denken en mee te organiseren en 
muzikanten te spotten die mee kunnen en mee willen doen.  
 
Hans doet een oproep om ideeën aan te reiken. Het emailadres van Hans hschutt@xs4all.nl 
en het mobiele nummer is 06-31 75 21 80.  
 
De organisatie is in handen van de horeca in Volendam. Het CBW (Club- en Buurthuiswerk 
Volendam, o.a. uitbater van poppodium Pius X) wordt er ook bij betrokken.  
 
7. Info Edam/Volendam                 College  21.05 
 

Vanmiddag is de eerste paal geslagen aan de Stationsstraat te Kwadijk. Wat opviel is dat het 
project niet wordt aangesloten op de stadsverwarming maar krijgt een eigen 
biomassaverwarmingsysteem (palletkachelsysteem). Dat was een verrassing, ook voor de 
gemeente Edam-Volendam 
 

Edam-Volendam gaat samen met Purmerend en Waterland een strategische gebiedsvisie 
opstellen. De uitgangspunten zijn vastgesteld en voor de zomer wordt dit gepubliceerd en 
daarna is er een termijn van 6 weken voor inspraak.  



 
Per 1 januari dienen alle grote kantoorpanden te beschikken over een energielabel C. Dit is 
uitbesteed.  
 
Laatste fase Waterrijk gaat fors worden uitgebreid. Hierover is een gesprek geweest met de 
delegatie van de school over de veiligheid. Dit overleg is goed geweest en ook een voorbeeld 
hoe een dergelijk overleg zou moeten verlopen.  
 
Het rapport van de rekenkamercommissie inzake de afvalkwesties wordt de komende week 
openbaar gemaakt 
 
 

8.  GDO 2023         21.16 
 
DR Hobrede geeft een update over het onderzoek over de uitwerking van het 
collegeprogramma activiteiten en de dorpskernen. 
 
De volgende Dorpsraden hebben dit inmiddels ingeleverd: Kwadijk, Hobrede, Beets, Warder.  
Oosthuizen, Middelie en Schardam moeten nog aanleveren.  
 
Het eerste beeld van de (tussen)resultaten laten (als voorbeeld) zien dat de Dorpsraden zich 
met name bezig houden met de sociale activiteiten. In de volgende vergadering worden er 
meer resultaten getoond.  
 
 

9.  Benoeming Voorzitter/secretaris      21.25 
 
Staande tijdens de vergadering wordt Hilda Raasing tot voorzitter gekozen. Niemand heeft 
bezwaren en de eerstkomende vergadering zal Hilda het voorzitterschap op zich nemen. 
Gefeliciteerd! Applaus volgt. Het emailadres van Hilda is hildaraasing@gmail.com en haar 
mobiele nummer is 06 34983479 
 
Er wordt ook direct gevraagd om een nieuwe secretaris. Deze komt vacant.  
 

10.  Actielijst         21.30  
 
Zie de bijlage. De meeste punten betreffen niet zozeer acties als wel een checklist voor 
mogelijke agendaonderwerpen. Dit is aangepast in de actielijst van deze vergadering.  
 
11.  Rondvraag         21.43 
 
Er gaan geruchten dat de milieustraat in Oosthuizen gesloten gaat worden. In het 
collegeprogramma staat geen initiatief tot sluiting volgens Joeri Kempen.  
 
In het convenant tussen gemeente en dorps- en wijkraden is een tweejaarlijkse evaluatie 
van de afspraken opgenomen. Die zou dit jaar moeten plaatsvinden. Dit wordt gekoppeld 
aan de opzet van de nieuwe werkwijze van het GDO (initiatief Joeri Kempen).  
 

mailto:hildaraasing@gmail.com


12.  Sluiting, vaststelling notulist       21.46 
     
Namens GDO, 
 
Wim Schoenmaker (voorz.) 
 
Voor de notulen van de volgende vergadering het verzoek aan Middelie (Femke Haitsma 
Mulier) 
 
Bijlage: actielijst 
 
 


